



SpanSet®

專業型兩點式攀高安全帶

Professional 2-Point Harness

HL-2PB-EXCEL

Height Safety
Lifting
Load Control
Safety Management

專業型兩點式攀高安全帶

Professional 2-Point Harness

HL-2PB-EXCEL



鋁合金插扣



專利掛勾架

- 由肩帶、股帶、前胸帶、單背D環、前胸中間單D環即掛勾架所組成
- Composed of shoulder straps, leg straps, chest strap, front and rear fall arrest D rings and lanyard parking points.
- 織帶材質為聚酯纖維，縫合線為同材質且為對比色線
- Webbings are made of polyester. Stitches are from same material and in opposite color.
- 織帶尺寸:寬45mm · 厚1.8mm · 破壞強度2300kg以上
- Webbings are 45mm wide, 1.8mm thick, breaking strength is more than 2300kg.
- 股帶及前胸帶扣環皆為鋁合金插扣，設計不意外鬆脫
- Quick release buckles on leg and chest straps, avoid from accidentally fall off.
- 穿戴後可依使用者身材調整鬆緊度
- Fully adjustable.
- 搭配肩部和腰部保護墊，穿戴更加舒適
- Incorporate with additional paddings for comfort on shoulder and waist.
- 背D環及前胸D環皆為不銹鋼材質
- Front and rear fall arrest D rings are made of stainless steel.
- 符合歐規EN361標準/CNS14253
- Conform with EN361 and CNS14253.
- 交貨附檢驗合格證明及投保國內之產品責任險(三千六百萬)文件
- Approved by Bureau of Standard and insured USD 1.2 Million product liability insurance.

史班特股份有限公司
SPANSET TAIWAN CO., LTD
407 台中市西屯區安和路10-6號
Tel : 04-23584343
Fax : 04-23588479
<http://www.spanset.com.tw>
email:info@spanset.com.tw